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Letenky na první turnaje jim musela platit rodina, teď se Perun a Dejv chystají už na druhou olympiádu
...na turnaji zadaří, peníze z výher investují podle svých slov do splácení hypotéky a rekonstrukce bydlení. Zároveň jsou kmenovými zaměstnanci
vysokoškolského sportovního centra Victoria při ministerstvu školství, mládeže a tělovýchovy, což jim zajišťuje pravidelný příjem. I když se beachvolejbal...
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Atletika

Hlaváč bojuje o Paříž, Řím už má skoro jistý. Jsem letos ve formě, říká chodec
...víkendy a tři vrcholné akce. Na nich musel kladenský chodec Vít Hlaváč pořádně zabrat. A dost se mu dařilo. O olympiádu se bojuje na všech frontách. V
Paříži by se v rámci atletických soutěží rádi představili i čeští chodci. První pokus ale páru Vít Hlaváč-Eliška Martínková při kvalifikaci v...
kladensky.denik.cz | 08.05.2024 | rubrika: Ostatní sporty | autor: Milan Novotný | URL

Judo

Mladoboleslavští judisté mají za sebou další závody. Přivezli domů cenné kovy
...Judisté z Mladé Boleslavi mají za sebou několik závodů. Připsali si dobrá umístění a domů přivezli četné cenné kovy. Adam Kopecký v pátek vybojoval 5.
místo na Grand Slamu v Dušambe v Tádžikistánu. Na úvod soutěže Adam vyřadil reprezentanta Tádžikistánu Rahmatullobeka Farhodova. O postup do...
boleslavsky.denik.cz | 13.05.2024 | rubrika: Čtenář reportér | autor: Miroslav Staněk | URL

Kanoistika - rychlost

Paloudová vyjela stříbro
...Anežka Paloudová skončila na Světovém poháru v Szegedu druhá na neolympijském kilometru. Po stříbru ze Sibiře v roce 2021 získala druhou medaili v
tomto seriálu. Kanoistka Martina Malíková obsadila na rovněž neolympijském kilometru třetí příčku. Kajakář Josef Dostál skončil na stejné trati těsně...
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Lukostřelba

Lukostřelci Horáčková s Krejčím skončili na ME devátí v mixu
...světa Marie Horáčková a Richard Krejčí obsadili na evropském šampionátu v lukostřelbě v Essenu dělené deváté místo v soutěži smíšených dvojic. Čeští
reprezentanti po 14. místě v kvalifikaci porazili v prvním kole play off polskou dvojici, ale v osmifinále s Italy ztratili dvousetový náskok a...
sport.iDNES.cz | 09.05.2024 | rubrika: Ostatní sporty | autor: ČTK | URL

Tenis

Vondroušová skončila v Římě před branami osmifinále
... Sokolovská tenistka Markéta Vondroušová na antuce v Římě do osmifinále nepostoupila. Ve 3. kole podlehla aktuální světová šestka Rumunce Soraně
Cirsteaové 6:7, 3:6. V předchozím kole římského turnaje zdolala wimbledonská šampionka Anu Bogdanovou ve třech setech, když si dobře rozehraný zápas...
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Loni se jako první Češi stali mistry světa v beachvolejbale a letos mají před sebou svou druhou účast na olympijských hrách. Ondřej Perušič (29) a David
Schweiner (29), „Perun a Dejv“, se stali podobně jako svého času v dívčí verzi Kiki a Maki fenoménem českého „plážáku“. Kdo je dosud nezná, v létě o nich
jistojistě uslyší.

Do vrcholového sportu přitom zamířili až v dospělosti a cestu si prošlapali sami. Z kluků, které bavil beachvolejbal, se díky obrovskému nasazení, nadšení a s
finanční podporou rodiny, která pomáhala na začátku platit letenky a ubytování na zahraniční turnaje, stal nejúspěšnější český pár v tomto sportu.

Ačkoliv se kluci od patnácti letmo znali jako soupeři ze zápasů šestkového volejbalu, tým vytvořili teprve před osmi lety. Každý z nich měl za sebou trochu jinou
sportovní historii. „Rodiče mě vedli k tomu, abych měl hodně koníčků a abych se učil. Dřív jsem hrál tenis, potom šestkový volejbal. Rodiče by v životě
nenapadlo, že se budu moci nějakou chvíli živit sportem. Ale tváří se, že jsou pyšní,“ usmívá se David.

Ondřej, kterému odmala všichni říkají „Perun“, zase od první třídy hrál florbal, se kterým to dotáhl až do juniorské reprezentace. Postupně přidal i šestkový
volejbal, který hráli oba rodiče a slavný dědeček Boris Perušič, mistr světa z roku 1966. „Rodiče chtěli, abych vystudoval a měl se čím živit a sportu se věnoval
pro radost a pro zábavu a třeba i pro kolektiv lidí, který je s volejbalem spojený,“ popisuje Ondřej.

Dosud největšího úspěchu dosáhli loni, kdy se stali mistry světa, rok předtím to dotáhli na stříbro na mistrovství Evropy. Mediálně vidět začali být v covidovém
roce 2021, kdy se zúčastnili olympiády v Tokiu. Tehdy hrozilo, že vůbec nebudou startovat – Ondřej se totiž zřejmě po cestě v letadle nakazil covidem a strávil
deset dní v karanténě. Nakonec si zahráli a skončili devatenáctí.

Po Tokiu stáli před rozhodnutím, zda dokončí studia, nastoupí posportovní kariéru a budou hrát už jen pro radost, nebo zda se budou intenzivně připravovat na
olympiádu v Paříži, která se koná na přelomu července a srpna. „Náš původní plán byl, že dokud studujeme, zkusíme hrát, jak nejlépe umíme, a uvidíme, kam
nás to dovede. Do Tokia to bylo profesionální hraní z hlediska přístupu, ale ne z hlediska výdělku nebo dalšího nastavení,“ vypráví Ondřej.

Rozhodli se, že vyzkouší, kam až je sportovní cesta ještě zavede. „Na našem původním nasazení se nezměnilo nic, jen to, že si tím můžeme vydělat na život.
Myslím, že je to sen každého kluka, hrát sport, který ho baví, a vydělávat si tím peníze,“ dodává David.

Až do Tokia šlo však o individuální přípravu páru z vlastních finančních prostředků a bez většího zájmu příslušných sportovních institucí. „Finanční podpora rodiny
a přátel je klíčová, bez ní jsou začátky hodně těžké,“ říká Ondřej. Podobný „selfmade“ příběh, i když s větším rodinným rozpočtem, známe od trojnásobné
olympijské vítězky, lyžařky a snowboardistky Ester

Ledecké. S podstatným rozdílem, že medaile z olympiády českým beachařům zatím chybí.

Aby si čeští beachvolejbalisté mohli vyměňovat zkušenosti, vzniklo před třemi lety pod Českým volejbalovým svazem tréninkové centrum pro perspektivní hráče
– národní tým mužů. Založil ho Martin Lébl, bývalý špičkový hráč šestkového a později i plážového volejbalu, který ve dvojici s Michalem Palinkem startoval na
olympiádě v Sydney v roce 2000. Od Perušiče a Schweinera zde čerpají zkušenosti momentálně čtyři mladí talentovaní hráči.

Hráči tak dostávají profesionální průpravu od jednoho z aktuálně nejlepších trenérských týmů na světě. „Přítomnost trenérů od mladého věku je pro kluky
zásadní, takže se v určitých aspektech posouvají i rychleji než Ondřej s Davidem. Snahou je, aby tenhle projekt pokračoval i v dalším olympijském cyklu do roku
2028,“ vysvětluje manažer. Podle něj nyní vzniká podobný projekt i v ženském beachvolejbale.

Česku by to mohlo přinášet úspěchy v tomto sportu dlouhodobě. „Za posledních deset patnáct let je vidět, že státy, které beachvolejbal systematicky podporují,
jdou nahoru. Patří k nim Nizozemci a třeba Polsko. Jsou schopní dlouhodobě působit ve světové špičce a pravidelně generovat dvojice, které uhrávají medaile na
největších akcích,“ všímá si Ondřej.

I pro ostřílené mazáky Perušiče se Schweinerem plynou z účasti v tréninkovém projektu benefity. Mají s kým trénovat a zásobník talentů jim posloužil například
loni, když byl Ondřej zraněný a dvaadvacetiletý Tadeáš Trousil startoval místo něj na mistrovství Evropy. „Skončili na devátém místě – porazili mnoho týmů v
nejlepší světové pětadvacítce, byl to Tadeášův první takhle velký turnaj,“ připomíná Ondřej.

Příprava profesionálních beachvolejbalistů podle agenta hráčů Lébla stojí vyšší jednotky milionů ročně. „Realizační tým čítá trio italských trenérů, fyzioterapeuta,
statistika a dva manažery – mě a Jakuba Novotného,“ vypočítává Lébl. Peníze na financování realizačního týmu jdou od Českého volejbalového svazu, který
čerpá dotace od Národní sportovní agentury, a od soukromých partnerů.

Tím, že je beachvolejbal malý sport, mají z hlediska prize money šanci něco vydělat jen ti z nejlepší světové dvacítky. Do ní oba kluci patří posledních pět let, a
když se na turnaji zadaří, peníze z výher investují podle svých slov do splácení hypotéky a rekonstrukce bydlení. Zároveň jsou kmenovými zaměstnanci
vysokoškolského sportovního centra Victoria při ministerstvu školství, mládeže a tělovýchovy, což jim zajišťuje pravidelný příjem.

I když se beachvolejbal stal v posledních letech v Česku populárním a kurty s pískem jsou pod širým nebem dispozici v leckteré české obci, nejsou v Česku
podmínky pro profesionální trénink ideální. Kluci proto létají na soustředění do Itálie a na Kanárské ostrovy. „Potřebujeme trénovat celoročně venku, na slunci,
ve větrných podmínkách, a taky kvůli kvalitním kolegům,“ vysvětluje Ondřej. V herní sezoně pak objíždějí velké turnaje po celém světě, aby nahráli body na
olympiádu.

V Tokiu na skutečnou olympijskou atmosféru neměli štěstí. „V hledišti bylo pár lidí – náš trenér, trenér druhého týmu, pár novinářů a covidoví komisaři. Teď by
měl být vyprodaný celý patnáctitisícový stadion pod Eiffelovkou. Rádi hrajeme před publikem, vytváří to určitý

tlak na to, ukázat, co ve vás je,“ těší se Ondřej.

Jestli svého času Kiki a Maki byly mediálně vnímané především jako pohledné holky v bikinách, Perun a Dejv chtějí v první řadě pobavit fanoušky. Na sociálních
sítích si sami ze sebe utahují – poznávacím znamením dvojice při pózování fotografům je demonstrativní odhalování bradavek pod závodními dresy a zejména
budoucí doktor práv „Perun“ si na fotkách neodpustí pitvorné grimasy. Zároveň je ten upovídanější z dvojice a rád na Facebook píše dlouhé příspěvky z cest na
turnaje a na soustředění. David má na starosti Instagram. „Nejsme velcí nadšenci do sociálních sítí, do dalších, jako je třeba TikTok, se pouštět nebudeme, i tak
nám to zabere dost času,“ konstatuje David.

Co bude dál po Paříži, nechtějí kluci předvídat. „Jsme ve věku, kdy už vážněji přemýšlíme nad věcmi jako rodina nebo život po sportovní kariéře. Budeme to řešit
po konci letošní sezony,“ říká za oba Ondřej. Davida letos čeká poslední krok k akademickému titulu – zbývá mu obhájit diplomovou práci na Fakultě financí a
účetnictví Vysoké školy ekonomické v Praze. Ondřej už stihl dostudovat Právnickou fakultu Univerzity Karlovy, nyní píše rigorózní práci a pokračuje ve studiu na
Filozofické fakultě UK, obor nejnovější dějiny a politologie. „Nejde mi o dlouhou sadu titulů na vizitce. Baví mě se vzdělávat, stejně jako sportovat,“ říká.

Sám vidí svou budoucí pracovní kariéru mimo sport, ale se špičkovým sportem chtějí on i David nějakým způsobem zůstat v kontaktu. „Může to být třeba role
mentorů, kteří se na svém úspěchu snaží něco vybudovat pro budoucnost českého beachvolejbalu,“ dodává Ondřej.
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Hlaváč bojuje o Paříž, Řím už má skoro jistý. Jsem letos ve formě, říká chodec
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Tři víkendy a tři vrcholné akce. Na nich musel kladenský chodec Vít Hlaváč pořádně zabrat. A dost se mu dařilo.

O olympiádu se bojuje na všech frontách. V Paříži by se v rámci atletických soutěží rádi představili i čeští chodci. První pokus ale páru Vít Hlaváč-Eliška
Martínková při kvalifikaci v turecké v Antalyi nevyšel. Nejdřív se sluší vysvětlit, proč hovoříme o dvojici.
Na olympiádě bude v programu jen chodecká novinka, která dostala název maratonská smíšená štafeta. Jedná se o čtyři zhruba desetikilometrové úseky, které
dohromady dají klasickou maratonskou vzdálenost 42,195 kilometru. Mezi sebe si ji rozdělí jeden muž a jedna žena. Oba nastoupí střídavě na dva více než
desetikilometrové úseky.
Ve hře bylo 22 volných míst, ale Češi zůstali před dvěma týdny pod čarou. „Nevyšlo to docela těsně. Důvodem byly tresty za nedodržení chodecké techniky u
partnerky, ale je pravdou, že tam rozhodčí byli o poznání přísnější než obvykle bývají,“ začal své vyprávění účastník OH v Tokiu.
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Ještě je šance při dokvalifikaci v Dublinu
„I pravidla byla vzhledem podmínkám závodu odlišná, ale bylo to stejné pro všechny. Podstatné bylo, že jsme chytli čtyři minuty, které jsme museli strávit mimo
závod. Poslední postupové místo nám uteklo o minutu a kousek. Pořád si však s Eliškou myslíme, že máme šanci se do Paříže dostat,“ pokračoval člen A.C. Tepo
Kladno.
Na konci června bude ještě šance na tři olympijské místenky při dokvalifikaci v Dublinu. „Upínáme se k tomu, že se v novém chodeckém formátu ještě zkusíme
do Paříže probít. Myslím, že na to, abychom to zvládli, výkonnostně máme. Je potřeba zajít rychlý čas, kterým se na olympiádu nominujeme,“ prohlásil Hlaváč.
„V Irsku bude bojovat o tři zbývající volná místa a ve hře nás bude asi pět nebo šest reprezentačních dvojic,“ odhadoval Hlaváč. Před týdnem závodil v Novém
Městě nad Metují a na nové dráhové distanci získal mistrovský titul v závodě na 10 000 metrů.
„Přineslo to i nějaké body do rankingu směrem k mistrovství Evropy v Římě. Šlo mi o vítězství, ale i o kvalitní výkon,“ vyprávěl český chodec číslo jedna, který si
výkonem 40:26,09 vytvořil osobní i národní rekord. „Jsem letos v dobré formě,“ poznamenal.
Tři solidní dvacítky by měly stačit
To však nebylo z jeho strany všechno. Minulý víkend startoval na dvacítce při zlatém mítinku ve Varšavě. Věděl, že pokud závod nepokazí, měl by mít účast na
červnovém šampionátu v Římě pojištěnou.
„Myslím, že se to povedlo,“ radoval se sedmnáctý v cíli. „I přes nachlazení se mi povedlo zajít čas 1:23:55. Druhá polovina sice nebyla taková, jakou jsem si
představoval, ale i tak to stačilo na slušný výkon, kterým jsem zaostal jen o 17 vteřin za svým osobákem z Poděbrad.“
Tím si v žebříčku hodně pomohl směrem k atletickému ME. „Ještě mě sice může někdo přeskočit, ale věřím, že už to bude stačit. I kdyby někdo zašel rychlý čas,
tak to nemusí být rozhodující, protože teď mám na kontě tři solidní dvacítky, a to dává slušný bodový zisk,“ vysvětloval.
„Stoprocentně jisté to není, ale šance, že se udržím v rankingu do pětatřicátého místa, je poměrně velká. To značí počet chodců, kteří se na šampionát
nominují,“ dodal.
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Mladoboleslavští judisté mají za sebou další závody. Přivezli domů cenné kovy
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/FOTO/ Judisté z Mladé Boleslavi mají za sebou několik závodů. Připsali si dobrá umístění a domů přivezli četné cenné kovy.

Adam Kopecký v pátek vybojoval 5. místo na Grand Slamu v Dušambe v Tádžikistánu. Na úvod soutěže Adam vyřadil reprezentanta Tádžikistánu
Rahmatullobeka Farhodova. O postup do čtvrtfinále se Adam pral více než šest minut. Narazil na svého vrstevníka Švýcara Aureliena Bonferoniho a opět se mu
ho podařilo porazit. Následně Adam prohrál s německou jedničkou Timem Caveliusem, ale i tady Adam skóroval. S porážkou se Adam vyrovnal způsobem
šampionů a téměř osmiminutový souboj s Gruzíncem Zaurem Dvalašvilim vyhrál. Poprvé ve finálové bloku na Grand Slamu v olympijské kvalifikaci Adama porazil
v boji o bronz první nasazený Kazach Abylaichan Žubanazar. Adam si připsal 360 bodů ve světovém ranking listu a olympijský sen ještě žije. Budeme držet palce
grandslamový turnaj v Kazachstánu a světový šampionát v Abú Zabí.
V neděli 5. 5. 2024 Aleksandr Hryniak vybojoval zlato v Králově Dvoře na Trilobit Cup. Mladoboleslavský oddíl reprezentovalo pět bojovníků a dvě bojovnice.
Vyrůstá další generace závodníků. Všichni na své cestě k úspěchu se musí naučit vyrovnat i s porážkami.
Důležitá je vytrvalost a chuť dál na sobě pracovat a zlepšovat se a to našim závodníkům nechybí.
„Všichni závodnici našeho klubu bojovali s velkým nasazením a velkou chutí zvítězit, děkuji všem za hezký zážitek z Juda“ dodal trenér Pavel Svoboda.
Aleksandr Hryniak – U16 – Po dvou výhrách s technikou seoi-nage a dvou vyhraných zápasech, kdy své soupeře udržel
na zemi a Aleksandr bral zasloužené první místo. Moc hezký výkon.
Petr Svoboda – U14 – V prvním zápase neudržel vedení na Wazari a Petr nakonec prohrál. Další zápasy po boji prohrál a nepostoupil z tabulky. Sbírá zkušenosti
v nové kategorii.
Karolína Roučková – U14 – Dvě prohry, Karolína získala druhé místo.
Matyáš Suchý - U14 –
Dvě prohry, získal druhé místo, Matyáš sbírá zkušenosti.
Laura Pošmurná - U16 – První zápas Laura vyhrála na Wazari. Všechny soupeřky měli stejný počet výher, a proto dál rozhodovaly body a Laura brala čtvrté
místo.
Marek Dudek – U16 – Po jednom vyhraném a jednom prohraném zápase Marek vybojoval druhé místo
Kryštof Sobotka – U16 – Po dvou vyrovnaných bojích i po vedení v jednom z nich Kryštof soupeři podlehl a získal druhé místo.
Na 11. ročníku Velké ceny Pardubic rovněž v neděli soutěžili Hynek Švec a Jan Brunner.
Hynek Švec -60kg vyhrál kategorii U16 a konkurenci 10 soupeřů bral zlato. Stejný den startoval i ve vyšší kategorii U18 a tam nestačil jen na Václava
Radimského a bral stříbro.
Honza Brunner +81kg vyhrál kategorii U16 a v kategorii U18 +90 bral bronz pro dvou výhrách a dvou prohrách. Nutno říct, že Honza startoval v sobotu v
dorostenecké lize. Skupina B soutěžila v Brněnské Starez Areně a Honza pomohl JudoClubu Liberec vybojovat 2. místo.
Foto:
Mladoboleslavská výprava na Trilobit Cupu.
Adam Kopecký
(v bílém) v Dušambe
Adam Kopecký (v bílém) v Dušambe
Adam Kopecký (v bílém) v Dušambe
Jan Brunner (druhý zprava)
Hynek Švec a Jan Brunner na závodech v Budapešti
První místo pro Jana Brunnera v Pardubicích
Třetí
místo pro Jana Brunnera v Pardubicích
Hynek Švec získal první místo v Pardubicích
Hynek Švec získal druhé místo v Pardubicích
Aleksandr Hryniak získal druhé místo na Trilobit Cupu.
Aleksandr Hryniak získal první místo na Trilobit Cupu.
Karolína Roučková získala druhé místo na Trilobit Cupu.
Kryštof Sobotka získal druhé místo na Trilobit Cupu.
Matyáš Suchý získal druhé místo na Trilobit Cupu.
FotoAuthors:
se svolením Miroslava Staňka
se svolením Miroslava Staňka
se svolením Miroslava Staňka
se svolením Miroslava Staňka
se svolením Miroslava Staňka
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Kanoistika - rychlost

Paloudová vyjela stříbro
Právo | 13.05.2024 | rubrika: Sport extra | autor: (ČTK) | N1

Kajakářka Anežka Paloudová skončila na Světovém poháru v Szegedu druhá na neolympijském kilometru. Po stříbru ze Sibiře v roce 2021 získala druhou
medaili v tomto seriálu. Kanoistka Martina Malíková obsadila na rovněž neolympijském kilometru třetí příčku. Kajakář Josef Dostál skončil na stejné trati těsně
čtvrtý. 
Paloudová navázala na úspěch z dodatečné olympijské kvalifikace, v níž se na pětistovce ve čtvrtek dostala na hry do Paříže. Na kilometru nestačila jen na
Australanku Alyce Woodovou. 
Pětadvacetiletá Češka v úvodu ztrácela, ale vyvezla se na vlně australské favoritky. „Neměla jsem prvoplánově připraveno, že pojedu z vlny. Ale když jsem
viděla, jak soupeřky odstartovaly, věděla jsem, že se s nimi neudržím. Že buď pojedu kousek za nimi, nebo ten kousek ještě o trošku prodloužím, zkusím si
sednout na vlnu a pak to vyfinišovat,“ řekla Paloudová. „Věřila jsem, že jsem nějaké síly pošetřila a do toho finiše to zvládnu. Nakonec se to podařilo, takže jsem
nadšená,“ doplnila. 
Kajakář Josef Dostál dojel na kilometrové trati, která je ovšem pro muže olympijská, čtvrtý, jen 66 setin sekundy od medaile. Čtyřnásobný olympijský medailista
jel spíše zezadu a postupně se propracovával dopředu. „Hlídal jsem si to zezadu a pak jsem si říkal, že není nač čekat. Opravdu jsem tam nechal všecko. Už jsem
věděl, že je nepředjedu, ale snažil jsem se aspoň Němce (Jakoba) Thordsena předjet,“ komentoval Dostál. Nakonec mu to stačilo na čtvrtou příčku. Před ním
vedle vítězného Kopasze skončil ještě druhý Maďar Varga a Portugalec Pimenta.

Lukostřelba

Lukostřelci Horáčková s Krejčím skončili na ME devátí v mixu
sport.iDNES.cz | 09.05.2024 | rubrika: Ostatní sporty | autor: ČTK | URL

Mistryně světa Marie Horáčková a Richard Krejčí obsadili na evropském šampionátu v lukostřelbě v Essenu dělené deváté místo v soutěži smíšených dvojic.
Čeští reprezentanti po 14. místě v kvalifikaci porazili v prvním kole play off polskou dvojici, ale v osmifinále s Italy ztratili dvousetový náskok a následný rozstřel
prohráli 18:19.

Oba reprezentanti pokračují v individuální soutěži a do třetího kola mezi 32 nejlepších s nimi postoupila také Jindřiška Vaněk Vaněčková, jež v prvním kole
vyhrála český souboj s Nikolou Lettlovou. Krejčí pro změnu ve druhém kole zvládl duel krajanů s Adamem Li. Horáčková, jež se vloni v Berlíně stala senzačně
mistryní světa a kvalifikovala se na olympijské hry, jako jediná měla v prvním kole volný los a ve druhém po rozstřelu vyřadila Řekyni Anatoli Marthu
Gkorilaovou.

Vyřazovací boje budou pokračovat v pátek a nebude v nich chybět ani mužský tým. Krejčí, Li a Josef Křesala se probojovali mezi nejlepších 16 po výhře nad
Arménií rovněž po rozstřelu. Ženské trio podlehlo v prvním kole Izraeli. Všechna finále v olympijské disciplíně reflexní luk budou na programu v neděli.

Český střelecký svaz

Tenis

Vondroušová skončila v Římě před branami osmifinále
Mladá fronta DNES | 13.05.2024 | rubrika: Karlovarský kraj | autor: (pmk, ČTK) | N1

Tenis 

Sokolovská tenistka Markéta Vondroušová na antuce v Římě do osmifinále nepostoupila. Ve 3. kole podlehla aktuální světová šestka Rumunce Soraně
Cirsteaové 6:7, 3:6. V předchozím kole římského turnaje zdolala wimbledonská šampionka Anu Bogdanovou ve třech setech, když si dobře rozehraný zápas
zkomplikovala pouze ve druhé sadě, v níž po brejku vedla 3:1, další rumunská soupeřka už ale byla nad její síly. V úvodním setu ztratila za stavu 5:4 podání a
32. hráčka žebříčku Cirsteaová pak vyhrála tie-break jasně 7:1, v druhé sadě už Vondroušová marně stahovala ztrátu 1:5. Cirsteaovou dokázala porazit pouze
na Australian Open před třemi lety, všechny čtyři další zápasy s ní prohrála. 
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